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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez mint a tárgyban illetékes

minisztérium irányítójához

„Mikorra várható egy korszerű kerékpárút-hálózat kialakítása Vas megyében? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Vas megye kerékpárút-hálózata borzasztó állapotban van . Sok útszakasz mellett nem található

megfelelő és biztonságos kerékpárút, ahol mégis, ott pedig több helyen már olyan állapotba n
van, hogy biztonságosabb a fő- vagy mellékutat használni .

Körmend és Szentgotthárd között lehetetlen a közlekedés kerékpárral, a helyiek a 8-as f őutat
használják, ami értelemszerűen rendkívül balesetveszélyes .

Az utóbbi években több településen is bővült a kerékpárút-hálózat (pl. Körmend,
Szombathely), ami örvendetes, azonban a településeket nem sikerült összekötni ilyen
úthálózattal, pedig igény lenne rá.

A kerékpárút-hálózat fejlesztésével nem csupán az egészségesebb életmódot lehetne

elősegíteni, de növelni lehetne a kistérségi turizmust, idegenforgalmat is, ami az aprófalva s
Vas megyében elengedhetetlen lenne .



Tisztelt Miniszter Úr !

- Milyen települések közötti kerékpárút-fejlesztések várhatóak a közeljövőben Vas
megyében?

– Mikor valósulhat meg a 8-s főút mentén a biztonságos kerékpáros közlekedés ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. március 1 .
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